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MARKETS

Asia 亚洲

Related Expertise

Capital Markets

Competition/Antitrust

Domestic and International

Arbitration

International Trade and

Investment

Mergers and Acquisitions

Mining and Natural Resources

Regulatory, Indigenous and

Environmental

With decades of experience advising successfully on innovative and market-leading M&A
transactions, Osler can be trusted to provide clients with the right level of advice to lead a
successful deal. In addition, Osler brings extensive experience in foreign investment,
providing strategic advice to our clients contemplating transactions that may
require Investment Canada Act approval. Our team understands the necessity for an
integrated legal, government relations and public relations strategy in order to effectively
achieve a successful transaction, including dealing with foreign investment review and
national security issues. Our team’s combined expertise in M&A and foreign investment
helps Asia-based businesses enter the Canadian market.

Osler拥有在几十年间为创新性和市场主导性的收购合并交易提供法律咨询的成功经验。客户信
任Osler有能力提供合适的法律意见来成功促成一项交易。另外, Osler依靠其在外商投资领域的丰富
经验也可以为客户提供战略性建议，尤其是在该交易需要通过《加拿大投资法案》批准的情况下。
我们的团队十分了解成功达成一项交易的关键在于全面整合法律、政府关系和公共关系方面的各项
战略，这其中既包括通过外商投资审查，也涉及处理有关国家安全方面的问题。我们的团队集合了
合并收购以及外商投资方面的实战经验，致力于帮助亚洲客户进入加拿大市场。

Osler lawyers have significant experience advising Asia-based clients that have made
strategic investments in the Canadian marketplace. We have also been retained on
international matters for Asia-based clients. No other Canadian law firm combines market-
leading M&A and foreign investment expertise with deep experience advising Asia-based
enterprises.

Osler的律师在协助亚洲客户对加拿大市场进行战略投资方面积累了丰富的经验。我们也在其他跨国
法律事务上为亚洲客户提供法律服务。我们是加拿大唯一一家同时具备领先的合并收购以及外商投
资方面专项法律技能和针对亚洲客户提供法律咨询的深入实务经验的律师事务所。
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